

企業員工專享

5G SIM月費優惠

Corporate Staff 5G SIM Plan Special Offers

5G SIM月費計劃 \$124 × 24月 Months 30GB  
5G SIM Monthly Plan

+ ∞ 其後任用數據 (最高下載速度為1Mbps)  
Infinity data thereafter (The maximum download speed is 1Mbps.)

+ 易賞錢 MoneyBack 會員專享 Members' exclusive offer  
額外 Extra 3GB /月 Month + 800 積分 Points

只適用於攜號轉台使用  
Applicable to MNP only

\$149 × 24月 Months 50GB

+ ∞ 其後任用數據 (最高下載速度為1Mbps)  
Infinity data thereafter (The maximum download speed is 1Mbps.)

+ 易賞錢 MoneyBack 會員專享 Members' exclusive offer  
額外 Extra 5GB /月 Month + 800 積分 Points

自選5G月費計劃

5G SIM Plan With Data Options

\$188 × 24月 Months 60GB

數據二選一  
2 Pick 1

∞ 其後任用數據  
(最高下載速度為1Mbps)  
Infinity data thereafter  
(The maximum download speed is 1Mbps.)

任用社交媒體數據組合  
Unlimited Social Data Pack



送  
FREE

易賞錢 MoneyBack

會員專享 Members' exclusive offer

額外 Extra 6GB /月 Month

送1GB內地及澳門共享數據  
Free 1GB Mainland China & Macau Share Data

詳情請向3Business客戶經理查詢。  
Please contact the 3Business sales team for more information.

只適用於指定新上台及攜號轉台使用的特選企業客戶。企業客戶須以信用卡自動轉帳或透費，信用卡持有人姓名必須與服務登記人相同。  
Only applicable to selected corporate customers subscribing to a new mobile plan or porting in their mobile number. Corporate customer is required to settle the bill payment by credit card auto-pay. The name of credit card holder must be the same as the monthly plan.

優惠限期：2024年2月29日  
Promotion deadline: 29 February 2024

立即申請  
Subscribe Now

Tommy Tam 63167532

條款及細則請翻後頁。 Please see the next page for terms and conditions.

Ref. no.: 20230808/5GSIM/MPMX/8

成員 A member of CK Hutchison Holdings  
長江和記實業成員

## 條款及細則：

- 1.以上服務計劃只適用於特選企業客戶新上台及攜號轉台使用。
- 2.客戶需簽訂指定合約期，若於合約期內提前終止服務或更改任何服務計劃(較高價值之服務計劃除外)，客戶須繳付提前終止費用(視乎所選用之服務計劃而定)，並所有剩餘之回贈將立刻取消，不作退還。
- 3.服務計劃內包含之使用量只供該帳單月內使用，餘額不能累積至下一個帳單月並會於該帳單月被取消。
- 4.除非另有註明，服務計劃內包含之使用量只適用於本地使用。有關漫遊及國際收費詳情，請參閱我們的網頁。
- 5.實際 5G 網路數據體驗可能因應本公司之 5G 網路覆蓋及其它因素而受影響，包括但不限於網路設定/規格或覆蓋、手機及路由器等裝置之個別性能或功能、傳輸技術、網路流量及使用情況、網站伺服器速度、其他內容供應商的服務穩定性、天氣狀況及其他環境因素(如受大廈、山嶺、隧道等障礙物)可能引致無線電干擾現象。
- 6.客戶須成功於指定3香港平台(「My3 App」)將相關之易賞錢 App賬戶連結至3香港月費服務賬戶(「3香港賬戶」)方可領取相關之易賞錢積分。如800易賞錢積分將分為以下兩部分派發，並由易賞錢香港自動存入客戶所登記的易賞錢賬戶：當中500易賞錢積分將於成功啟用3香港服務後30日內派發；及餘下300易賞錢積分將於指定合約期內於My3 App分期領取。如相關之3香港上台計劃於上台日30日內取消或終止，有關之易賞錢積分將不會派發。優惠期有限至2023年12月31日。以上優惠受有關條款及細則約束。3香港將保留隨時更改各服務計劃所派發的易賞錢積分的權利，詳情請參閱 <https://bit.ly/3rDsvXY>。
- 7.優惠受條款及細則約束，未能盡錄，請向客戶經理查詢。
- 8.我們有權隨時終止或更改此服務計劃、優惠及本條款及細則而不作另行通知。如有任何爭議，和記電話有限公司(“3香港”)保留最終決定權。

**\$124計劃：**客戶需簽訂24個月合約並繳交\$28行政費。\$124月費計劃原價為\$228，合約期內每月基本回贈\$40及額外回贈\$64。合約期內包含15GB基本本地數據及15GB額外本地數據。當每月使用的流動數據用量超過該月服務計劃包含的數據用量，數據服務仍可繼續使用，至相關截數日前可享用的最高數據下載速度為不高於1Mbps。任何剩餘數據用量不能累積至下一個賬單月。當合約期屆滿後，3香港將根據計劃之基本數據繼續提供服務。

**\$149計劃：**客戶需簽訂24個月合約並繳交\$28行政費。\$149月費計劃原價為\$228，合約期內每月回贈\$79，優惠只適用於合約期內。合約期內包含15GB基本本地數據及35GB額外本地數據。當每月使用的流動數據用量超過該月服務計劃包含的數據用量，數據服務仍可繼續使用，至相關截數日前可享用的最高數據下載速度為不高於1Mbps。任何剩餘數據用量不能累積至下一個賬單月。當合約期屆滿後，3香港將根據計劃之基本數據繼續提供服務。

**\$188 (其後任用數據) 計劃：**客戶必須簽訂24個月合約並繳交\$28行政費。\$188月費計劃原價為\$228，合約期內每月回贈\$40。合約期內包含15GB基本本地數據及45GB額外本地數據；客戶可任選以下其一之服務i) 1GB內地及澳門共享數據或ii) 800易賞錢積分。當每月使用的流動數據用量超過該月服務計劃包含的數據用量，數據服務仍可繼續使用，至相關截數日前可享用的最高數據下載速度為不高於1Mbps。任何剩餘數據用量不能累積至下一個賬單月。當合約期屆滿後，3香港將根據計劃之基本數據繼續提供服務。優惠只適用於合約期內。

**\$188 (任用社交媒體數據組合) 計劃：**客戶必須簽訂24個月合約並繳交\$28行政費。\$188月費計劃原價為\$228，合約期內每月回贈\$40。合約期內包含15GB基本本地數據、45GB額外本地數據及任用社交媒體數據組合；客戶可任選以下其一之服務i) 1GB內地及澳門共享數據 或ii) 800易賞錢積分。當數據用量快將用完時，客戶會收到有關數據用量之短訊提示。任何剩餘數據用量不能累積至下一個賬單月。當數據用量用完時，流動數據服務會被自動暫停。任用社交媒體數據組合(“社交數據”)適用於指定社交應用程式，包括WhatsApp、LINE、WeChat、Signal及Zoom。該社交數據組合適用於使用WhatsApp、LINE、WeChat、Signal及Zoom時使用語音通話功能、傳輸文字及語音訊息、照片及影片所產生的流動數據。當合約期屆滿後，3香港將根據計劃之基本數據繼續提供服務。優惠只適用於合約期內。

## Terms and conditions:

- 1.The above mentioned monthly plans are only applicable to dedicated corporate customers subscribe for new numbers or mobile number porting.
- 2.Customers are required to subscribe with dedicated contract length. If customers would like to terminate the contract or change the service plan (Not including service plan with higher value), liquidated damage charges have to be paid and all rebates and discounts will be cancelled with immediate effect. No refunds will be available.
- 3.Plan entitlements are only applicable within current month bill, no entitlement rolling will be provided and remaining entitlements will be vanished.
- 4.Unless specially specified, all plan entitlements are for local use only. Please visit our website for roaming and IDD details.
- 5.5G network experience may be affected due to the 5G coverage of 3HK and other factors including but not limited to network setting/ specification or coverage, the features or functionality of individual mobile device and router, transmission technology, network traffic and usage, speed of websites servers, service stability of other content providers, weather and other circumstantial factors (e.g. blockades such as buildings, mountains, tunnels) which may lead to radio interference.
- 6.Customers are required to successfully linked up the relevant MoneyBack account (“MB App Account”) to the 3HK postpaid service account (“3HK Account”) of the customer via My3 App (“3HK Platforms”) for related MoneyBack Points collection. For example: 800 MoneyBack Points in total will be credited into customer’s registered MoneyBack account by MoneyBack Hong Kong in two tranches: 500 MoneyBack Points will be credited within 30 days of 3HK mobile service activation date; and 300 MoneyBack Points will be collected via My3 App by instalments of designated month during contract period. No MoneyBack points can be earned if the subscription with 3HK is canceled or terminated within 30 days of subscription date. Offer is valid until 31 Dec 2023. Offer is subjected to related terms and conditions. 3HK reserve the right to change the MoneyBack points reward scheme offer at any time without prior notice. For more details, please refer to <https://bit.ly/382CrDq>.
- 7.Terms and Conditions apply. Please contact your account manager for more details.
- 8.Hutchison Telephone Company Limited “3HK” holds the right to terminate or change this monthly plan, discounts, terms and conditions without notification. 3HK holds the final decision if there is any dispute.

**\$124 Plan:** Customers are required to subscribe 24 months contract and commit \$28 admin fee. The original price of \$124 monthly plan is \$228 with a \$40 monthly rebate and extra \$64 rebate within contract period. Plan entitlement within contract period includes a 15GB local data and 15GB bonus data during contract period. When monthly mobile data usage exceeds the fair data usage of the monthly plan entitlement, data service will continue, but the thereafter data access speed (upload and download) will be restricted to not more than 1Mbps. Any unused data usage cannot be carried forward to the next bill month. Upon expiry of the contract period of the Service, 3HK will continue to provide the Service basic on data entitlement of the service plan.

**\$149 Plan:** Customers are required to subscribe 24 months contract and commit \$28 admin fee. The original price of \$149 monthly plan is \$228 with a \$79 monthly rebate within contract period. Plan entitlement within contract period includes a 15GB local data and 35GB bonus data during contract period. When monthly mobile data usage exceeds the fair data usage of the monthly plan entitlement, data service will continue, but the thereafter data access speed (upload and download) will be restricted to not more than 1Mbps. Any unused data usage cannot be carried forward to the next bill month. Upon expiry of the contract period of the Service, 3HK will continue to provide the Service basic on data entitlement of the service plan.

**\$188 (Infinity data thereafter) Plan:** Customers are required to subscribe in 24 months contract and commit \$28 admin fee. The original price of \$188 monthly plan is \$228 with a \$40 monthly rebate within contract period. Plan entitlement within contract period includes a 15GB local data and 45GB bonus data, and customer can choose one of the following services: i) 1GB Mainland China & Macau Share Data or ii) 800 Money Back Points during contract period. When monthly mobile data usage exceeds the fair data usage of the monthly plan entitlement, data service will continue, but the thereafter data access speed (upload and download) will be restricted to not more than 1Mbps. Any unused data usage cannot be carried forward to the next billing month. Upon expiry of the contract period of the Service, 3HK will continue to provide the Service base on data entitlement of the original service plan. The offer is only applicable during the contract period.

**\$188 (Unlimited Social Data Pack) Plan:** Customers are required to subscribe in 24 months contract and commit \$28 admin fee. The original price of \$188 monthly plan is \$228 with a \$40 monthly rebate within contract period. Plan entitlement within contract period includes a 15GB local data, 45GB bonus data and Unlimited Social Data Pack, and customer can choose one of the following services: i) 1GB Mainland China & Macau Share Data or ii) 800 MoneyBack Points during contract period. An SMS alert will be sent to customer when data usage nearly reaches the limit of subscribed data services. Any unused data usage cannot be carried forward to the next billing month. If data usage has reached the limit of subscribed data services, data usage will be automatically suspended. Unlimited Social Data Pack (“Social Data”) is applicable to designated mobile applications, including WhatsApp, LINE, WeChat, Signal and Zoom mobile applications. The Social Data is applicable for using WhatsApp, LINE, WeChat, Signal and Zoom to use VoIP voice call, delivery of text and voice messages, images and video clips. Upon expiry of the contract period of the Service, 3HK will continue to provide the Service base on data entitlement of the original service plan. The offer is only applicable during the contract period.